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Για τη συνάντηση Προϊσταμένων Νηπιαγωγείων  

με τη Διευθύντρια Εκπαίδευσης 

Την Τετάρτη 7/7 έγινε συνάντηση της Διευθύντριας Εκπαίδευσης ΠΕ Δ Αθήνας με τις 

Προϊσταμένες των Νηπιαγωγείων. Παρούσες στη συνάντηση ήταν οι Προϊσταμένες των 1ου , 2ου , 

6ου , 7ου , 8ου , 9ου , και 11ου Νηπιαγωγείων ενώ από τη μεριά του ΔΣ η Πρόεδρος Καραμπά Σοφία 

και η Μελαμπιανάκη Ζέττα. 

Από την πλευρά του Συλλόγου τέθηκαν τα παρακάτω ζητήματα: 

Α. Ο Δήμος έχει δώσει για κατανομή 11 αίθουσες (5 στη Δέγλερη, 2 στη Μηδείας, 2 στο ΕΠΑΛ και 

2 στην αυλή του 1ου Β/Νηπιακού).  Τα πλεονάζοντα νήπια/προνήπια είναι 275. Αυτό σημαίνει 

25αρια τμήματα. Είναι γνωστό ότι οι ΠΡΟΚΑΤ αίθουσες, που είναι οι 9 από τις 11 δεν χωράνε 25 

παιδιά.  

Β. Εάν υπάρξουν και άλλες αίθουσες μέχρι το Σεπτέμβρη, θα πρέπει να γίνει ξανά η κατανομή των 

παιδιών με νέα δεδομένα. Έχει συναίσθηση ο Δήμος ότι αυτό θα σημάνει επιπλέον αναστάτωση 

για γονείς και εκπαιδευτικούς; 

Γ. Πότε θα ιδρυθούν τα παραρτήματα;  

Δ. Με την εφαρμογή της δίχρονης υποχρεωτικής προσχολικής αγωγής και εκπαίδευσης  

πρόκειται να λειτουργήσουν από 1/9/2021 τέσσερα νηπιαγωγεία της Νέας Σμύρνης ως λειτουργικά 

τετραθέσια (πρόκειται για τα  3ο , 7ο, 8ο, και 9ο Νηπιαγωγεία Νέας Σμύρνης) και ένα ως λειτουργικά 

πενταθέσιο (πρόκειται για το 2ο Νηπιαγωγείο Νέας Σμύρνης). Μάλιστα τα παραρτήματα των 

περισσότερων από αυτά, λόγω της ανευθυνότητας των υπεύθυνων παιδείας του Δήμου, 

βρίσκονται σε τεράστιες αποστάσεις από το κυρίως κτίριο του Νηπιαγωγείου.    

Οι συναδέλφισσες νηπιαγωγοί που θα εργάζονται σε αυτές τις δύσκολες συνθήκες, 

δικαιούνται στήριξης και βοήθειας από τη Δ΄ Διεύθυνση, όσον αφορά τα ζητήματα διοίκησης. 

Επιπλέον, δικαιούνται μείωση ωραρίου καθώς από τα 4/θέσια και άνω νηπιαγωγεία το ωράριο 

τους υπολογίζεται όπως το ωράριο των εκπαιδευτικών στα 4/θεσια και άνω δημοτικά. Σύμφωνα με 

την Υπουργική Απόφαση «Καθορισμός διδακτικού ωραρίου εκπαιδευτικών που υπηρετούν σε 

νηπιαγωγεία».αριθ.127187/E1/01-08-2016 (ΦΕΚ 2524Β, ΑΔΑ: Ω2ΟΘ4653ΠΣ-Ι41) ισχύουν τα 

παρακάτω: 

Διευθυντές/ντριες 4/θέσιων και 5/θέσιων νηπιαγωγείων:   ώρες 20.  



Εκπαιδευτικοί που υπηρετούν σε 4/θέσια και άνω νηπιαγωγεία:  

Ι) ώρες 24, αν έχουν μέχρι 10 χρόνια υπηρεσίας, 

II) ώρες 23, αν έχουν από 10 μέχρι 15 χρόνια υπηρεσίας, 

III) ώρες 22, αν έχουν από 15 μέχρι 20 χρόνια υπηρεσίας και  

IV) ώρες 21, αν έχουν πάνω από 20 χρόνια υπηρεσίας  

 

Σύμφωνα με την παραπάνω ΥΑ,  

 Ζητούμε τη μείωση  ωραρίου από την 1η Σεπτέμβρη 2021  σε όλες τις συναδέλφισσες/ους των 

4/θεσιων και άνω Νηπιαγωγείων.   

 Ζητούμε άμεσα οι Προϊσταμένες των Νηπιαγωγείων αυτών να οριστούν λειτουργικά διευθύντριες 

για το σχολικό έτος 2021-22.   

 Ζητούμε μία επιπλέον θέση νηπιαγωγού ΠΕ60 σε κάθε 4/θέσιο και άνω νηπιαγωγείο ώστε να 

καλυφθεί η μείωση ωραρίου που δικαιούνται οι  συνάδελφοι/ες.  

 Ζητούμε από τη  Δ/νση Δ Αθήνας άμεσα ως οφείλει να ενημερώσει υπηρεσιακά και  αναλυτικά τις 

συναδέλφους των 4/θέσιων και άνω νηπιαγωγείων για τις διαδικασίες και τις ενέργειες που πρέπει 

να γίνουν.  

 Ζητούμε η Δ Διεύθυνση να δηλώσει την αύξηση οργανικότητας ή/και όπου χρειάζεται να προβεί 

σε ιδρύσεις νηπιαγωγείων (αντί παραρτημάτων) και ανακατανομή των ορίων, ώστε το επόμενο 

σχολικό έτος να αποτυπώνεται εξ αρχής η πραγματική εικόνα. 

Από την πλευρά των Προϊσταμένων, τέθηκαν ζητήματα για:  

Α. Τη δύσκολη κατάσταση στην οποία βρέθηκαν, αναλαμβάνοντας  το δυσάρεστο καθήκον να 

ενημερώνουν γονείς ότι το παιδί τους θα μετακινηθεί σε Παράρτημα που βρίσκεται σε μεγάλη 

απόσταση. Το καθήκον αυτό έπρεπε να το αναλάβει η Δ Διεύθυνση, όπως αναφέρεται και στην 

εγκύκλιο Φ.6/22510/Δ1, «Εγγραφές μαθητών/τριων στα Νηπιαγωγεία για το σχ. έτος 2021-22», 

25/2/2021.  

Β. Τα προβλήματα που δημιουργούνται από την έλλειψη ευελιξίας του νόμου, που δεν εξαιρεί από 

την υποχρεωτική μετακίνηση ούτε  τις ευάλωτες ομάδες γονέων.  

Γ. Εκφράστηκε συγκεκριμένα παράπονο προς τη Δ Διεύθυνση γιατί σε τηλέφωνα διαμαρτυρίας 

των γονέων, ορισμένες απαντήσεις υπαλλήλων,  «έδειχναν» τις Προϊσταμένες σαν υπεύθυνες για 

την μετακίνηση των παιδιών, κάτι που ήταν καταφανώς άδικο και ανακριβές.  

Ε. Εκφράστηκε διαμαρτυρία για τη δυσκολία επικοινωνίας με τη Δ Διεύθυνση σε καταστάσεις 

επείγουσας ανάγκης.   

Δ. Τα μεγάλα προβλήματα που δημιούργησαν οι παλινωδίες του Δήμου σχετικά με τις αίθουσες 

και τη διαθεσιμότητα των χώρων.  



Ε. Την ασάφεια που υπάρχει σχετικά με το θέμα της μεταφοράς με λεωφορείο για τα παιδιά του 

7ου και 11ου Νηπιαγωγείου, παρόλο που έχουν γίνει όλες οι σχετικές ενέργειες από τις 

Προϊσταμένες.  

ΣΤ. Τη δυνατότητα ελάφρυνσης του έργου τους το Σεπτέμβρη, είτε με μείωση ωραρίου είτε με 

τοποθέτηση επιπλέον εκπαιδευτικών στα λειτουργικά 4θεσια Νηπιαγωγεία. 

Η Διευθύντρια Εκπαίδευσης απάντησε τα παρακάτω: 

Α. Σχετικά με το κτιριακό, δεν είναι υπεύθυνη η Διεύθυνση. Ο Δήμος δίνει στη Διεύθυνση τις 

διαθέσιμες αίθουσες και η Διεύθυνση κάνει μόνο την κατανομή των παιδιών με βάση την πρόταση 

που έχει γίνει από τις Προϊσταμένες. Β. Εφόσον ο νόμος λέει 25αρια τμήματα και οι αίθουσες που 

δόθηκαν είναι μόνο 11, η κατανομή γίνεται έτσι, δεν μπορεί να γίνει κάτι άλλο. Αν δεν χωράνε τα 

ΠΡΟΚΑΤ, είναι ευθύνη του Δήμου να βρει λύση.  

Β. Η Διεύθυνση έχει ενημερώσει τον Αντιδήμαρχο Παιδείας ότι είναι πρόβλημα τα Παραρτήματα να 

είναι σε τόσο  μεγάλη απόσταση, αλλά η απάντηση ήταν ότι «αυτά μπόρεσε να βρει». 

Ενδεχομένως να πίστευε ότι θα δοθεί παράταση και φέτος, κάτι που το Υπουργείο είχε αποκλείσει 

εξ αρχής.  

Γ. Για να γίνει η ίδρυση Παραρτημάτων πρέπει να υπάρξουν τα κτίρια. Προς το παρόν έχει γίνει 

μόνο η Πράξη Κατανομής πλεοναζόντων νηπίων/προνηπίων, από το ΠΥΣΠΕ (7η Πράξη, 4-7-

2021) 

Δ. Η ίδρυση νέων Νηπιαγωγείων και η ανακατανομή των ορίων είναι στόχος της Διεύθυνσης, αλλά 

αυτά μπορούν να  γίνουν από τον Φεβρουάριο και μετά όταν βγαίνουν οι σχετικές εγκύκλιοι.  

Ε. Σχετικά με τη μείωση ωραρίου στα λειτουργικά 4θεσια Νηπιαγωγεία, αν και υπάρχει μια πρώτη 

αρνητική απάντηση από το Υπουργείο (η άποψη του Υπουργείου είναι ότι αφορά μόνο τα 

οργανικά 4θεσια και άνω), θα το ξαναδούμε εφόσον υπάρχουν αποφάσεις και από άλλα ΠΥΣΠΕ 

που το υποστηρίζουν.  Σε κάθε περίπτωση, θα γίνει κάθε δυνατή προσπάθεια να στηριχθούν τα 

λειτουργικά 4θεσια και άνω νηπιαγωγεία με επιπλέον εκπαιδευτικό, αλλά αυτό εξαρτάται από τον 

αριθμό αναπληρωτών που θα στείλει το Υπουργείο.  

ΣΤ. Συμφώνησε ότι έπρεπε να έχει γίνει νωρίτερα μια τέτοια συνάντηση και ότι θα πρέπει να γίνει 

ξανά αρχές Σεπτέμβρη.  

Τέλος, τονίστηκε από όλες τις συμμετέχουσες στη σύσκεψη η σημασία της δράσης των Συλλόγων 

Γονέων για τη λύση των προβλημάτων που θα προκύψουν. Για το λόγο αυτό θα πρέπει όλα τα 

Νηπιαγωγεία, πριν ξεκινήσει η χρονιά να διευκολύνουν τη συγκρότηση Συλλόγων Γονέων και την 

εκλογή Δ.Σ. 


